
 

 MÖTESANTECKNINGAR STYRELSEMÖTE 
  

 

 

Datum: 2025-01-13 

 

Närvarande: Mikael Sahlin, ordförande 

 Mikael Almqvist, vice ordförande 

 Daniel Rydberg, ungdomsledamot 

 Jerker Ljung, enduroledamot, sekreterare 

Nils Jönsson, Kassör 

Andreas Börjesson 

Karoline Börjesson 

 

Frånvarande: Oscar Helgeson, jetskiledamot 

Kim Gustavsson, crossledamot 

 

 

Område Anteckningar 

Ekonomi Ekonomistatus 

▪ 220 000 kr på kontot 

 

Fakturering medlem, och träningskortavgifter  

▪ Karoline har satt ihop förslag på text till medlemmar innan fakturering vilket 

goddkänndes av styrelsen.  

▪ Nya avgifter för 2025 som beslutades på årsmötet: 

  

 Medlemsskap  Enskild  500kr 

 Familj  550kr 

 Träningsavgift Enskild  1700kr 

  Familj  1750kr 

 

Maxtak för familj sätts till 2300kr. 

 

Träningsavgifter 

▪ För klubbens träningsaktiviteter så diskuterade styrelsen att vi behöver jobba mot 

träningsavgifter där tränaren ersätts av klubben. Som exempel nämndes 500kr men 

inga nivåer sattes. Dessa kan skilja sig samtidigt som träning vid stora banan innebär 

att man också behöver ha löst träningskort. 

 

Mail ordförande Mailkorg  

▪ Inga mail att diskutera eller behandla. 

 

Medlemsfrågor Medlemsmöte 

▪ Medlemsmöte innan årsmöte sattes till 3 februari. 

 

Styreslens sammansättning 

▪ Diskussion och tankar från Mikael Sahlin angående styrselsens sammansättning famåt.   



 

Banstatus/frågor Banansvarig crossbanan 

▪ Andreas Börjesson kan tänka sig att ta på sig rollen som banansvarig med arbetsgrupp på 

9 personer. Denna punkt hänger ihop med diskussion som fördes kring styrelsens 

sammansätting. 

 

Maskiner/Utrustningar Lastmaskin 

▪ Uthyrning av lastmaskin 

Lastmaskinen har ännu inte kommit tillbaks från utlåning till Lovende Bil. 

 

▪ Livslängd på lastmaskin 

Lastmaskinen kan på sikt behöva ersättas och att vi bör tänka på att i tid sälja den då den 

fortfarande har ett restvärde. Ersättningsmaskin kan ligga på omkring 400 000kr. Mikael 

Sahlin hade en ide om att ställa fråga på medlemsmöte kring upplägget. Punkten 

diskuterades lite löst och inga beslut togs. 

 

▪ Inköp av ny skopa 

Har fått förslag på skopa för 35 000 + moms från SB. Skopans bredd 3m. Denna bredd 

önskas då man bättre når ut i kanterna av banan när man arbetar med tex hoppen. Det 

är en lågskopa som bör innebära att vi ändå inte överbelastar maskinen även om den är 

bredare. Styrelsen positiv till förslaget och bad Mikael Sahlin kolla med Lovene om hur 

mycket vi har kvar efter att vi köpt harven för att se om även skopa kan inkluderas.  

 

Träningar Barn och ungdomsträning 

▪ Förslag presenterades av Andreas Börjesson om att flytta barn och ungdomsträning till 

måndagar istället för torsdagar. Detta innebär att vi kan sköta banan på torsdagar. 

 

Nästa möte Inget datum för nästa styrelsemöte sattes. 

 

 


